
Mijn motivatie om lid te worden van de VBC HHNK regio west 

Mijn naam is Wout Bello (74 jaar) en ik woon sinds 5 jaar in Limmen.  

Als sportvisser (vooral snoekbaars) wil ik graag actief betrokken zijn bij het wel en wee van de 

sportvisserij.  Om die reden ben ik o.m. actief geweest als bestuurslid en voorzitter van de 

botenvisvereniging ’t Hontbos.  

Bij de fusie van een 5-tal hengelsportverenigingen tot de huidige vereniging “Sportvisserij Castricum” 

was ik nauw betrokken. 

Voor die vereniging ben ik nu lid van de ingestelde beroepscommissie.  

Verder ben ik als vrijwilliger werkzaam bij Sportvisserij MidWest Nederland. Mijn werkzaamheden 

daarvoor zijn vooral gericht op het verbeteren van bestaande of het realiseren van nieuwe 

voorzieningen voor de sportvisserij. Ik ben nu ook bezig met het oprichten van een stichting die o.a. 

als doelstelling heeft om ouderen en minder validen te betrekken bij de vissport en andere vormen 

van waterrecreatie. Op deze manier kun je mensen uit hun isolatie halen en deel laten nemen aan het 

verenigingsleven.   

Eén van de plannen waar ik nu in Limmen mee bezig ben is het aanleggen van een trailerhelling aan 

het Stet, het maken van een vissteiger voor minder validen en de aanleg van nog 2 visplekken 

geschikt voor senioren en minder validen. Ook is in het plan de aanleg van een aantal visbossen 

opgenomen en een laadpaal voor elektrisch aangedreven bootjes. Op een later tijdstip zie ik graag 

een recreatie-eiland aangelegd worden in het Die dat geschikt is voor de sportvisserij.  Dat eiland zou 

kunnen worden gemaakt met zand uit het Die, waardoor ook een dieper deel ontstaan van ca 8 

meter. 

Over deze plannen voer ik op dit moment overleg met de provincie, de gemeente, het RAUM , het 

Hoogheemraadschap en Sportvisserij Nederland,  natuurlijk ook om subsidies te krijgen. Op deze 

plannen is heel positief gereageerd.   

De kwaliteit van het viswater vind ik erg belangrijk. Wat mij betreft:  begin bij jezelf en vis loodvrij en 

als het kan; vaar elektrisch.  

Bij het realiseren van de doelen van de Kaderrichtlijn water moeten we voorkomen dat andere 

belangen (zoals de watersport en sportvisserij) daarmee uit balans raken. 

Voor wat betreft het sportvissen vind ik dat viswateren voor iedereen met een Vispas toegankelijk 

moeten zijn, dus zonder bijbetaling.  Om die reden doe ik nu onderzoek naar het ontstaan en bestaan 

van de zogeheten Heerlijke Visrechten. 

Al met al; ik ben zeer gemotiveerd om zitting te nemen in de VBC om daar mijn bijdrage te kunnen 

leveren.  

 

   


